
Vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Heller over de MRA

Op 9, 10 en 11 november 2022 stond het overleg Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte 
en Transport (BO’s MIRT) geagendeerd. De gemeenteraad wordt in vele trefwoorden steeds 
geattendeerd op het belang 'bereikbare steden', 'multimodaal toekomstbeeld', 'ontwikkelpad 
MRA', ‘Gooicorridor' en zo verder. Eerder onderstreepte het college het belang van deze 
bijeenkomst en beloofde de raad actiever te informeren omtrent deze overleggen.

Vraag 1: Waarom is de gemeenteraad nog niet geïnformeerd over de inzet van het college bij, 
en de uitkomsten van dit overleg?
Woningen bouwen bij OV knooppunten stoelt op de aanname dat de OV capaciteit op orde is. 
Als de OV knooppunten de capaciteit niet aankunnen werken de bouwplannen averechts.
In 2019 gaf het college in en BVS presentatie aan dat dit voor het Gooi minstens “200-500 
mln” aan investeringen vergt.

Vraag 2: Hoeveel van de benodigde miljoenen heeft de MRA inmiddels toegezegd gekregen 
van het Rijk voor de Gooi-corridor?
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